
Afdelingsbestyrelsesmøde, afd. 12, afholdt 12. oktober 2016.  

 

Der var enighed om de flagregler der blev præsenteret, så nu overleveres hvervet til den valgte 

flagmester. 

 

Vi kiggede på forskellige legeredskaber til legepladsen men afventer fra inspektøren hvad vi har af 

økonomi til det. Inspektøren har tidligere givet udtryk for at man sidst på året kunne se på hvad 

vores overskud er, og så måske købe til fordelagtige priser. 

 

Vi mangler stadig svar fra inspektøren omkring indhold i rengøringsaftale for vaskeriet. 

Inspektøren er blevet bedt om at undersøge pris på ny terminal/kortlæser da der ofte er problemer 

med at starte vaskemaskinerne. 

 

På markvandringen der skal foretages i foråret sammen med inspektøren, skal vi have set på 

garagegulvene da ”kørelaget” er slidt helt væk i flere af dem. 

 

Det blev vedtaget at der skal indkøbes et opslagsskab til bestyrelsen, som skal sættes op ved siden 

af det eksisterende ved vaskeriet. 

 

Forslag om kollektiv tilmelding til ”Nabohjælp”, var der enighed om at det var op til hver enkelt 

beboer at tilmelde sig. Afdelingen er og har ikke været specielt plaget af indbrud, men skulle det 

pludseligt ske, vil vi tage kollektiv indmeldelse op igen. 

 

Der var forslag fremme om at udarbejde en forretningsorden for afdelingsbestyrelsen, dette blev 

vedtaget. Bestyrelsen vil snarest gå i gang med udarbejdelsen. 

 

Elmevænget 13/10 2016  

Anita Lauridsen 


